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Liikelaitos Salon Veden johtokunta 05.11.2020 § 61

Valmistelija: Liikelaitos Salon Veden toimitusjohtaja Kalle Virtanen,
kalle.virtanen@salo.fi, puh. (02) 778 5701

Liikelaitos Salon Vesi on käynyt alustavia neuvotteluja Kosken kunnan
edustajien kanssa, koskien jätevesien johtamiseksi  Salo-Kuusjoen vanhan
puhdistamon kautta Salon pääpuhdistamolle. Jätevesimäärä olisi noin 100
000 m3/vuosi. Tulevasta jätevesimäärästä perittäisiin kulloinkin voimassa
olevasta taksasta 70 % (nykyinen hinta 2,42 € /m3, alv 0 %/ 70 % = 1,69 €/
m3, alv 0 %). Tulevasta jätemäärästä ja laadusta sovitaan erillisellä
sopimuksella, jos asia etenee toteutusvaiheeseen.

Kosken kunnan jätevesiputkiston kunnossapitoraja olisi Kuusjoen vanha
puhdistamo.

Toimitusjohtaja:

Liikelaitos Salon Veden johtokunta ehdottaa, että Kosken kunnan
jätevesien johtamiseksi Saloon jatketaan neuvotteluja. Sopimus tuodaan
johtokuntaan hyväksyttäväksi ennen sopimuksen allekirjoittamista. 

Päätös:

Johtokunta hyväksyi päätösehdotuksen.
Liikelaitos Salon Veden johtokunta 26.01.2021 § 10

Valmistelija: Liikelaitos Salon Veden vs. toimitusjohtaja Markku Kuusinen,
markku.kuusinen@salo.fi, puh. 02 778 5801.

Keskusjätevedenpuhdistamo on tulokuormituksen osalta mitoituksen
ylärajoilla, joten emme voi ottaa puhdistamolle lisäkuormaa.
Kapasiteettiselvityksen jälkeen selvitetään mahdolliset ongelmakohdat,
jonka jälkeen selvitetään mahdollisuuden liittää Perniön pienpuhdistamo
lupaehtojen kiristyessä keskusjätevedenpuhdistamoon.



Emme jatka Koski TL:n kanssa neuvotteluja siirtoviemärin rakentamisesta
keskusjätevedenpuhdistamolle.

vs. toimitusjohtaja:

Liikelaitos Salon Veden johtokunta ehdottaa, että emme jatka Koski TL:n
kanssa neuvotteluja siirtoviemärin rakentamisesta
keskusjätevedenpuhdistamolle.

Päätös:

Liikelaitos Salon Veden johtokunta päättää, että emme jatka Koski TL:n
kanssa neuvotteluja siirtoviemärin rakentamisesta
keskusjätevedenpuhdistamolle, koska puhdistamon kapasiteetti ei riitä tällä
hetkellä vastaanottamaan näitä jätevesimääriä.

Johtokunta hyväksyi päätösesityksen.


